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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 24 octombrie 2023 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 360/2023 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi  15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară.  

Publicitatea şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică şi prin postare pe 

pagina de internet. Supun spre aprobare procesul verbal al  şedinţei ordinare din 26 septembrie 2023 

şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din 11 octombrie 2023. 

 Procesele verbale sunt aprobate  cu unanimitate de voturi. Proiectul de hotărâre de azi are 

avizul comisiei de specialitate. 

Dl Mátéfi Rezső: Cer raport de activitate al delegaţiei din Germania. 

Dl Secretar general: E făcut, o să îl transmit la următoarea şedinţă. 

Dl Mátéfi Rezső: Mai sunt delegaţii şi nu sunt prezentate şi nici nu le-am primit. Dl Viceprimar, 

dumneaoastră când aţi fost nu ne-aţi prezentat. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu am prezentat raportul din Republica Moldova, l-am făcut şi pot 

să îl transmit. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi nici din Franţa. Nu aţi fost în Franţa? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan.: Ba da. 

 Se supune la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a listei obiectivelor pe anul 2023 

 

Dl Mátéfi Rezső: Aici sunt câteva chestii care aş vrea să îmi spună cineva ce înseamnă. Asigurări şi 

asistenţă socială, subcapitol asistenţă socială în caz de invaliditate. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Indemnizaţiile de handicap. 

Dl Mátéfi Rezső: Ordine publică şi siguranţă naţională, protecţia civilă şi protecţia contra 

incendiilor. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Eu cred că s-au luat bani de la postul liber de SVSU şi s-au 

suplimentat în altă parte. 

Dl Mátéfi Rezső: Noi mai plătim SMURD la impozit? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu. Apărare civilă, plătim o sumă care am  am stabilit-o acum 2 ani, 

înseamnă protecţie civilă şi poliţia locală. 

Dl Mátéfi Rezső: Apare ceva aici, locuinţe, servicii şi dezvoltare publică, alimentare cu apă, ce 

sunt astea? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E o denumire de cont, denumirea e mai complexă, sunt sume pentru 

reparaţii undeva dar nu sunt locuinţe sau servicii. Adică sunt servicii, pot fi servicii sau lucrări dar 

sunt nişte sume care intră într-un cont şi aşa e denumirea lui completă. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi protecţia mediului? Ce facem cu banii ăştia de fapt? Suplimentarea 

cheltuielilor la protecţia mediului. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Sunt banii de curent de la apă, de la pompe. Nu e protecţia 

mediului, e denumirea complexă a contului. 

Dl Mátéfi Rezső: Mai avem aici suplimentarea cheltuielilor, agricultură, silvicultură, piscicultură şi 

vânătoare. Mergem noi la vânătoare sau ce bani sunt? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă îmi spuneţi suma vă spun. 

Dl Mátéfi Rezső: Suma de 25 mii lei. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Sunt avize sau studii pentru proiecte. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi cine poate să îmi spună, la cine mă pot adresa? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Mă interesez şi vă spun. 

Dl Comiza Cornel: Sunt pădurile din Târnăvioara. 

Dl Mátéfi Rezső: Acolo folosim banii ăştia? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Plătim taxă de administrare către Romsilva. 

Dl Secretar general: Suntem obligaţi dacă avem păduri, avem un contract. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 



 

2 

 

2. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna noiembrie 2023 

 

Dl Mátéfi Rezső: Propun preşedinte de şedinţă pentru luna noiembrie pe domnul Mărgineanu Ilie- 

Mircea. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

Dl Gyorffy Iosif: Am şi eu o propunere, ca să nu mai avem dilemele astea, cu conturile, nu ştiu 

dacă mai ţineţi minte, ne prezenta cineva, acum nu. Tot din cauza noastră nu ne mai prezintă că aţi 

zis să nu mai vină. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu am zis, eu nu am zis. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Oficial în şedinţă s-a hotărât să nu mai vină. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Marcel a zis atunci ce să mai caute doamna Suciu. 

Dl Mátéfi Rezső: Doamna Suciu nu era în măsură, nu este angajată contabil. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă toată lumea e de acord pot vorbi cu consilierul de specialitate, 

să vină în orice domeniu. Diferenţa e că consilierul de specialitate nu vine aici să îl luăm noi la rost, 

el poate să vină să ne prezinte ce se întâmplă cu proiectul. 

Dl Mátéfi Rezső: Consiliul de administraţie la şcoală, a fost? 

Dl Szekely Ludovic: Da. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi ne-aţi făcut un raport? Nu ne-aţi făcut, aşai? Ne faceţi sau nu? 

Dl Mărgineanu Mircea: Nu e vorba de făcut sau nefăcut, dacă vreau sau nu vreau, a fost vorba de 

aprobare de navetă, de transfer. 

Dl Mátéfi Rezső: Vreau să ştim şi noi ce se întâmplă acolo. 

Dl Szekelz Ludovic: Au zis că ne trimit procesul verbal, nu au trimis. 

Dl Mărgineanu Mircea: La ultima şedintă a fost raport de activitate 2022-2023, aprobare plan 

managerial 2023-2024, aprobare calendar activităţi extraşcolare, aprobare regulament de ordine 

interioară, fişe de post, fişe de autoevaluare, aprobare stat de funcţii posturi, aprobare orar final şi 

serviciu pe şcoală, organizare concurs de ocupare pentru un post didactic, aprobare navetă 

septembrie, Erasmus, transferuri. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, să ştim şi noi despre ce e vorba. 

Dl Mărgineanu Mircea: Vă putem spune, oricare suntem acolo, vă putem expune ordinea de zi că 

chiar nu e nici o problemă. 

Dl Mátéfi Rezső: Declar şedinta închisă. 

 

 

Preşedinte de şedinţă                                              Secretar general 

Mátéfi Rezső                                                            Şerban Dorin 


